
   

PROTOKOLL FRA STYREMØTE     

     
     

__________________________________________________________________________     
     

STYREMØTE 2020-01-14                                            Sted:    Laastad Pluss & Minus                      
(Hovedgaten 33)     

     

TILSTEDE:      

Einar Tollaksvik, Thomas S. Jansen, Hellen Lund,   
 

__________________________________________________________________________     

 

Sak 1: Byenvarkopervik.no 
 
Per Anderson fra Bykom orienterte om nettsiden og hadde et forslag om forbedringer. 
Aktiviteten på siden har gått ned siden september. Line brukte mye tid på siden. Det 
kom opp en del spørsmål. 
Hvem er målgruppen til siden?  
Kan vi få infoen på engelsk? 
Det var sendt ut et tiltaksforslag fra Bykom til alle i forkant av møtet. 
 

- Forslag til vedtak: Styremedlem Thomas S Jansen setter seg litt mer inn i 
tiltaksforslaget fra Bykom. Thomas sender forslag, så blir vi enige om veien 
videre. 
 

 Sak 2: Godkjennelse av innkalling og saksliste 

Vedtak: Enstemmig vedtatt 

 
Sak 3: Godkjennelse av protokoll 2019-12-03 
 
Vedtak: Protokoll fra styremøte 03.12.2019 ble godkjent 
 
 



   

Sak 4: Orientering v/daglig leder. 

 

Sak 4-1: Resultater fra Idedugnadsmøte. 

Byen vår Kopervik arrangerte den 21. august et idédugnadsmøte hvor målet var å opprette 
byutviklingsgrupper innenfor temaene kulturhus, cruiseanløp og utvielse av lokket. 
Daglig leder fortalte at arbeidet med den permanente scenen på lokket går på fram. 
Plasseringen er de enige om. Skissene er levert til Holon Haugesund as. Regner med at de 
er klare for presentasjon i februar.  
Styreleder Einar Tollaksvik har hatt møte med næringssjef Per Velde. De holder på å lage 
mal til en prosjektplan. Skal søke om penger til forprosjekt på 150 – 200 000,- kr. 
Einar har også hatt møte med kommunen om rydding og soping av sentrum. Der er de 
positive til å ta et ekstra tak.  

- Forslag til vedtak: Vi forsetter arbeidet. 
 

Sak 4-2: Dagligvarehandelen. 

Etter at Aski takket nei til å drive matbutikk i sentrum gikk vi for plan B. 
Daglig leder og styremedlem Marita Laastad hadde et møte med en mulig kjøpmann 
rett før jul. Han fikk den infoen han trengte og skulle bruke julen på og tenkte. Men 
første uka i januar fikk vi negativt svar fra han. Har nå dialog med en ny kjøpmann. 
Vi skal ha et møte med han torsdag 16.01.20.  

-  Forslag til vedtak: Vi forsetter med arbeidet. 

         

Sak 4-3: Inntekter til BVK 
 
Daglig leder med hjelp av styremedlem Marita Laastad skal søke sponsormidler av de store 
firmaene i distriktet. 
1 nytt medlem siden siste møte. Bangs Hardmetall as. 
     
 

Sak 4-4: Styret. Byutvikling. 

Byen vår Kopervik skal ha arbeidsmøte sammen med kommunen med inviterte gårdseiere/ 
hjemmelshavere av eiendom i sentrum tirsdag 21.01.20. Tanken er å få gårdseierne på 



   

banen og jobbe sammen med Byen vår Kopervik for et mer attraktivt sentrum. Vi håper på 
en plan på byutvikling 

-Forslag til vedtak: Få dialog med kommunen, huseiere og alle som kan være med å ta et 
tak. Få en «masterplan». 

 

Sak 5: Eventuelt. 

Vi er blitt kontaktet av et barnetivoli som lure på om de kan komme til Kopervik i 2020. Vi 
har kommet med et ønske om at de kommer på Kopervik festivalen 11-13 juni. Venter på 
svar av de. 
Lista over flagging 2020 ble lagt ut på styremøtet. Der skrev de som var på møte seg opp 
på den dagen de ønsket å stå for flaggingen. Lista ligger på neste møte og. 
Det er noen som mener at vi burde ha skilting til sentrum oppe på Bygnes og Eide. Er det 
noe Byen vår Kopervik bør ta tak i ? 
 

  


